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PROTOKOŁ Nr IV/07 
z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 08 lutego 2007 roku 
 
 

W sesji udział wzięli: 
a/ czternastu radnych Rady Gminy        - nieobecny: J. Bejnarowicz 
b/ Wójt Gminy                                         -  Eugeniusz Dańczak 
c/  Z-ca Wójta                                         -  Tadeusz Bejnarowicz 
d/  Sekretarz Gminy                                -  Iwona Wójcik 
e/  Skarbnik Gminy                                 -  Marek Malinowski 
f/  Radca Prawny                                    -  Beata Sadowska 
g/ Dyrektor GOK                                     -  Grażyna Chojnowska 
h/ Dyrektor Sz. P. w Dębnicy Kasz.       – Elżbieta Fryckowska 
i/  Dyrektor Zespołu Szkół                       - Sławomir Miluski 
j/  Kierownik OPS                                    - Krystyna Szustak   
k/ Rajmund Knapiński                             -  przedstawiciel Zrzeszenia Producentów           
                                                                   Truskawek w Hiszpanii  
l/  Mieczysław Szerul                               - przedstawiciel Firmy Przewozowej ”ALGA” 
                                                                   ze Z łocieńca 

 
Porządek obrad: 

 
1. Sprawy regulaminowe: 

a/  otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b/  przyjęcie porządku obrad, 
c/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2.   Sprawozdanie Wójta z działalności miedzy sesjami oraz z wykonania uchwa ł. 
3. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady między sesjami. 
4. Przyjęcie Planu nabywania i zbywania nieruchomości na terenie gminy 

Dębnica Kaszubska. 
5.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
    a/ przyjęcia budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na 2007 rok,, 
    b/ uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów  
        Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz  
        Przeciwdziałania Narkomani na 2007 rok,     
   c/ wyznaczenia do reprezentowania Gminy Dębnica Kaszubska w Związku  
       Miast i Gmin Dorzecza Rzeki Słupi i Łupawy, 
   d/ przystąpienia Gminy Dębnica Kaszubska do Fundacji Partnerstwo Dorzecze  
       Słupi, 
   e/ udzielenia pożyczki Fundacji Partnerstwo Dorzecze Słupi na realizację  
       Pilotażowego Programu Leader+, 
    f/ przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej, 
    g/ przyjęcia planów pracy pozostałych komisji rady, 
    h/ zaopiniowania projektu listy obszarów Natura 2000.  
6.   Interpelacje radnych. 
7.   Wolne wnioski, zapytania i informacje. 
8.   Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania zg łoszone w trakcie sesji. 

      9.  Zamknięcie obrad.                         
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Przebieg sesji: 
 
Ad.1. 
a/ 
 Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz powitał Radnych i gości 
przybyłych na sesję. Następnie dokonał otwarcia sesji Rady Gminy stwierdzając 
prawomocność obrad. Otwarcia dokonał o godz.1015 w Sali konferencyjnej Urzędu 
Gminy. 
              
b/ 
  
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz  przedstawi ł porządek obrad. 
Przewodniczący  zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do przedstawionego porządku 
obrad. 
Radny K. Olech prosi o uzupełnienie porządku obrad o punkt odpowiedzi na 
interpelacje radnych z poprzedniej sesji lub jeżeli jest taka możliwość to ująć to w pkt. 
8 porządku obrad.   
Wójt poinformował, że odpowiedź zostanie udzielona w pkt. 8 porządku obrad. 
Skarbnik Gminy poinformował, że w pkt. 6 e nastąpiła zmiana tytuły uchwały i 
otrzymała ona brzmienie: „w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości pożyczek i 
poręczeń udzielonych przez Wójta Gminy Dębnica Kaszubska w 2007 roku”. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zarządził głosowanie nad zgłoszonymi 
wnioskami. 
W wyniku głosowania wnioski zostały przyjęte jednogłośnie /14 za/. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad porządkiem 
obrad z uwzględnieniem zgłoszonych wniosków. 
 W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (14 za).  
 
c/  
 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do 
protokołu z Sesji z dnia 28 grudnia 2006 roku. 
Radny K. Olech zauważył, że jego interpelacja dotycząca powołania Rady Sportu nie 
została ujęta w pkt. dotyczącym składania interpelacji tylko jako wniosek. 
Prosi o dokonanie zmian. 
Zastępca Wójta uważa, że to nie jest interpelacji tylko wniosek. 
Radca Prawny podtrzymał stanowisko Zastępcy  Wójta. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził wpisanie tego wniosku do 
protokołu jako interpelację. 
 Więcej uwag do protokołu z poprzedniej Sesji uwag nie wniesiono.  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad protokołem. 
 W wyniku głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie (14 za).           
 
Ad 2  
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że na dzisiejszą 
Sesje przybyli wolontariusze z Gminnego Ośrodka Kultury w Dębnicy Kaszubskiej, 
którzy chcą zwrócić się z prośba do Rady o dodatkowe środki na realizację 
rozpoczętego programu. Poinformowali, że otrzymali 6.500 zł. na realizację 
programu, brakuje im jeszcze oko ło 400 zł. Scharakteryzowali swoją działalność, 
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która związana jest z dziennikarstwem. Wydają gazetkę KTG. Za otrzymane środki 
zakupili cyfrowy aparat fotograficzny i inne materia ły. Obecnie brakuje na dojazdy.  
Radny B. Rębas uważa, ze jest to drobna sprawa, którą powinna Pani Dyrektor 
załatwić z Wójtem, a nie na sesji. 
G. Chojnowska – Dyrektor GOK poinformowała, że obecnie większość działań GOK 
wspieranych jest środkami z zewnątrz. Mamy jeszcze zgłoszonych 5 projektów, na 
które także Wójt obiecał jeżeli będą realizowane środki wspomagające. 
Wójt zapewnił, ze dotrzyma słowa i udzieli pomocy finansowej. 
 Następnie Przewodniczący Rady Marian Adamowicz przekazał głos Panu 
Ryszardowi Stus – Przewodniczącemu Rady Powiatu. 
R. Stus przeprosił wszystkich za nieobecność na poprzednich sesjach. Złożył 
wszystkim Radnym spóźnione gratulacje z okazji wyboru na Radnych. Życzył 
wszystkim owocnej pracy. Zauważył, że jest to okres którego nie można przespać, 
gdyż w tej kadencji są szanse na pozyskanie dużych środków pieniężnych 
wspomagających ze środków Unijnych. Zaprosił radnych na otwarcie Stacji Dializ w 
nowobudowanym szpitalu na ulicy Hubalczyków, które odbędzie się 09.02.07r. 
Ponadto poinformował, że cały kompleks szpitalny ma być otwarty do końca tej 
kadencji. Ma nadzieję, że do tego czasu nastąpi tam przeniesienie wszystkich 
oddziałów szpitalnych z wyjątkiem oddziałów z Ustki. Przeprosił, że z uwagi na swoje 
obowiązki nie może uczestniczyć do końca w dzisiejszej sesji. 
Wójt Gminy poinformował, że przed złożeniem sprawozdania z działalności w okresie 
między sesjami głos odda Panu Rajmundowi Knapińskiemu –przedstawicielowi 
Zrzeszenia Producentów Truskawek w Hiszpanii oraz Panu Mieczys ławowi Szerul – 
przedstawicielowi firmy przewozowej ALGA ze Z łocieńca. 
 R. Knapiński, który poinformował, że jego firma jest legalna, działa na rynku Polskim 
od 5 lat, można to sprawdzić w Ambasadzie Hiszpańskiej. Firma ma wolność w 
rejonach zatrudnienia. Przedstawi ł aktualną ofertę pracy. Poinformował, że jest to 
praca w rolnictwie, zwłaszcza przy zbiorze truskawek, malin, borówek. Rocznie jego 
firma zatrudnia ok. 5 tys. osób do prac sezonowych. Kontrakt na prac ę zawierany jest 
jeszcze w Polsce na okres od 2 do 6 miesięcy. Pracodawca zainteresowany jest 
kobietami w wieku od 20 do 45 lat. Rzadziej jego oferta skierowana jest do 
mężczyzn. Poinformował, że dziennie w Hiszpanii pracuje się 6,5 godziny. Stawka 
dzienna 33,97 euro. Wynagrodzenie jest pomniejszane o sk ładki obowiązujące w 
Hiszpanii. Na takich samych stawkach zatrudniani są pracownicy hiszpańscy. 
Pracodawca zapewnia mieszkanie oraz przejazd w jedną stronę (powrót). Przewóz 
pracowników odbywa się regularną linią przewozową firmy ALGA. Odbywają się 2 
kursy w tygodniu. W różnych sytuacjach jest możliwość powrotu. Jeżeli będą chętni 
do pracy, to delegacja z Gminy zostanie zaproszona celem sprawdzenia warunków 
pracy i socjalnych na miejsce. Praca jest ca łoroczna. Chętni mogą pracować po 
godzinach, ale jest to już indywidualna umowa z pracodawcą i na innych stawkach. 
Radny P. Pałubicki spytał się jak wygląda sprawa wyżywienia. 
 R. Knapiński poinformował, że pracodawca zapewnia mieszkanie z możliwością 
korzystania z kuchni i łazienki. Wyżywienie we własnym zakresie. Ceny żywności 
zbliżone do cen w Polsce. 
Radna U. Frankowska spytała się o możliwość organizowania prac w sezonie 
wakacyjnym pod kątem zatrudnienia młodzieży, która poszukuje prac na okres 
wakacji. 
R. Knapiński poinformował, że istnieją takie oferty. Młodzież zatrudniana jest przy 
pakowaniu owoców na taśmach. W tym okresie jeszcze brak takich ofert, jednak 
poinformował, że można już zapisywać chętnych na takie wyjazdy. 
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Przekazał Wójtowi Gminy komplet dokumentów dotyczących działalności firmy wraz 
z formularzem umowy. Prosi ł o informację jeżeli będą chętni na wyjazd.  
Przewodniczący Rady M. Adamowicz podziękował za udział w Sesji i przybliżenie 
oferty.  
 

Przewodniczący Rady poinformował, że wracamy do porządku obrad i poprosi ł 
Wójta Gminy o złożenie sprawozdania z działalności między Sesjami. 
Wójt Gminy złożył sprawozdanie z działalności za okres od 29.12.2006 r. do 
07.02.2007r. / sprawozdanie stanowi załącznik Nr 1 do protokołu/. 
Ponadto zaprosił Radnych na mszę w intencji Gminy, która zostanie odprawiona w 
Kościele, w Dębnicy Kaszubskiej w dniu 18.02. o godzinie 12.  Poprosi ł Sekretarz 
Gminy Iwonę Wójcik o przedłożenie sprawozdania z wykonania uchwał podjętych 
przez Radę Gminy od rozpoczęcia kadencji do 28.12.2006 r. 
Sekretarz Gminy przedstawi ła sprawozdanie z wykonania uchwa ł. / sprawozdanie 
stanowi załącznik Nr 2 do protokołu/.  
Przewodniczący rady Marian Adamowicz otworzył dyskusję nad sprawozdaniem 
Wójta Gminy. 
Radny K. Olech zwrócił się z pytaniem ile będzie kosztował nas zakup żwiru, który 
ma być wykorzystany do naprawy dróg. 
Wójt poinformował, ze szuka skutecznej metody na ratowanie dróg gminnych. Dzisiaj 
ma się odbyć pierwszy zakup. Chcemy sprawdzić materiał. Drogi na terenie gminy są 
fatalne. Uważa, że nie wolno oszczędzać na bezpieczeństwie mieszkańców. Do 
czasu utwardzenia dróg musimy szukać metod zastępczych. Cena materiału zależy 
od tego jaki gatunek zostanie wybrany. Żwir ma być zakupiony w Zagórkach. Jest to 
najbliższa żwirownia gdzie możemy dokonać takiego zakupu, gdyż żwir z Głobina nie 
sprawdził się. 
Radny K. Olech stwierdził, że Wójt nie ma orientacji w cenach. 
Wójt poinformował, że żwir jest w cenie 60 zł. za tonę, co daje za wywrotkę 400 zł. 
Radna J. Karaś stwierdziła, że kruszec, którym była utwardzana ul Fabryczna nie 
sprawdził się. Stan tej ulicy jest fatalny. Ulica wyższa niż asfalt, pełno dziur, ciężko 
przejechać. Uważa, że jest tam potrzebna szybka interwencja. 
Przewodniczący rady uważa, że jeżeli jest pomysł to należy go sprawdzić, a z 
kosztami musimy się liczyć. 
Radny L. Młyński poinformował, że na przystanku PKS w Budowie wymieniono dach 
eternitowy na blacho-dachówkę. Zwrócił jednak uwagę na fakt, że eternit nie został 
uprzątnięty i leży obok przystanku. 
Radny K. Olech uważa, że należy dokonać przeglądu oznakowania dróg na terenie 
gminy, a zwłaszcza w samej Dębnicy Kaszubskiej. Stwierdził, że brakuje wielu 
znaków a zwłaszcza o podporządkowaniu dróg. 
Wójt Gminy stwierdził, że zgodnie z przepisami znaków nie można betonować. 
Obecnie ginie wiele znaków. Zgłaszają nam to także mieszkańcy miejscowości, w 
których jesteśmy na zebraniach wiejskich. Znikają przede wszystkim znaki 
ograniczające np. tonaż 
Radny K. Olech uważa, że należy wymyślić jakiś sposób, który by pozwalał na trwałe 
przymocowanie znaków np. dospawanie wąsów. 
Przewodniczący rady stwierdził, że są przepisy, które określają sposób montowania 
znaków, my nie możemy ich zmieniać. 
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Ad 3      
 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz poprosił Przewodniczących Komisji o złożenie 
sprawozdań o działalności w okresie między sesjami. 
 
a/  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej B. Rębas poinformował, że członkowie 
Komisja uczestniczyli w 2 posiedzeniach wspólnych,1 we w łasnym gronie, na których 
członkowie zajmowali się opiniowaniem projektów uchwał, przede wszystkim 
budżetowej, Planu nabywania i zbywania oraz ustalenie plany pracy komisji na 2007 
rok, oraz 1 posiedzenie na którym wspólnie ze Skarbnikiem przeprowadzono kontrol e 
Gminnego Ośrodka Kultury. 
  
b/ 
 Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki J. Karaś 
poinformowała, że członkowie komisji uczestniczyli w 2 posiedzenia wspólnych oraz 
w 2 posiedzeniach oddzielnych,  których tematem by ło ustalenie planu pracy komisji 
na 2007 rok oraz opiniowanie uchwa ł.  
 
c/ 
 Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego L. 
Młyński poinformowała, że komisja odbyła 3 posiedzenia w tym 2 wspólne. Tematyka 
posiedzeń wspólnych było opiniowanie projektów uchwał w tym budżetowej, planu 
nabywania i zbywania. Na posiedzeniu we własnym gronie ustalono plan pracy 
komisji na 2007 rok. 
 
 Ad 4 
 
 
Marian Adamowicz – Przewodniczący Rady poprosił Wiceprzewodniczącego Rady 
Krzysztofa Olech o przedstawienie planu nabywania, zbywania i zamiany 
nieruchomości z dnia  01.02.2007 r. /za łącznik Nr 3 do protokołu/. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że Plan był opiniowany na 
posiedzeniu komisji wspólnej i otrzyma ł pozytywna opinię. 
Zwrócił się z pytaniem czy Radni maja jakieś dodatkowe uwagi do planu. 
Nie wniesiono żadnych uwag.    
Przewodnicząca Rady Marian Adamowicz zarządziła głosowanie nad planem 
nabycia, zbywania i zamiany nieruchomości z dnia 01.02.2007 r. 
           W wyniku głosowania plan nabywania, zbywania i zamiany nieruchomości 
został przyjęta jednogłośnie  (14 za). 
 
 
Ad 5 
 
a/         
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie przyjęcia 
budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na 2007 r.  / załącznik Nr 4 do protokołu/.  
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na wspólnych posiedzeniach Komisji Rady  i uzyska ł pozytywną opinię.  
Zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają jeszcze pytania dotyczące podejmowanej 
uchwały. 
Radny L. Młyński stwierdził, że Radni nie otrzymali projektu budżetu po wniesionych 
zmianach i do czasu otrzymania nie będą nad tą uchwałą głosować. 
Skarbnik poinformował, że uważał, że Radni będą chcieli otrzymać uchwałę 
budżetową po podpisaniu, ale jeżeli jest takie stanowisko to prosi o przerwę w celu 
przygotowania odpowiedniej ilości projektu uchwały. Po przerwie wręczono radnym 
projekt budżetu po uwzględnieniu zmianach wniesionych na komisjach.  
Następnie Skarbnik Gminy zapoznał Radnych z opinią o projekcie budżetu – 
Uchwałą Nr 2/IV/2007 Składu Orzekającego   Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Gdańsku z dnia 09 stycznia 2007r. / za łącznik Nr 5 do protokołu/. 
Poinformował, że opinia jest pozytywna mimo drobnych nieprawid łowości. 
Radny B. Rębas zwrócił się z pytaniem, czy te nieprawidłowości, które zostały 
wskazane przez RIO zostały uwzględnione  w uchwale budżetowej. 
Skarbnik poinformował, że wnioski wskazane przez RIO zostały w uchwale 
budżetowej uwzględnione w całej rozciągłości. Zmiany dotyczyły przeniesienia 
niektórych zadań z WPI do planu wydatków na bieżący rok, gdyż w WPI nie mogą 
być ujęte zadania remontowe.  
Radny L. Młyński stwierdził, że w załączniku Nr 2 do uchwały brak nadal zapisu, że 
jest to dotacja dla GOK a nie dla stowarzyszeń. Na ten fakt zwracał już uwagę na 
komisji wspólnej. 
Skarbnik poinformował, że jest to przeoczenie. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /14 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 13 do protokołu 
      
b/ 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałania Narkomani na 2007 rok.  / za łącznik Nr 6 do protokołu/.  
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady  i uzyska ł pozytywną opinię.  
Zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają jeszcze pytania dotyczące podejmowanej 
uchwały. Radni nie wnieśli żadnych dodatkowych uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /14 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
 
c/ 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia do 
reprezentowania Gminy Dębnica Kaszubska w Związku Miast i Gmin Dorzecza Rzeki 
Słupi i Łupawy  / załącznik Nr 7 do protokołu/.  
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady  i uzyska ł pozytywną opinię.  
Zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają jeszcze pytania dotyczące podejmowanej 
uchwały. Radni nie wnieśli żadnych dodatkowych uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /14 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 
 
d/ 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie przystąpienia 
Gminy Dębnica Kaszubska do Fundacji Partnerstwo Dorzecza S łupi  / załącznik Nr 8 
do protokołu/.  
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady  i uzyska ł pozytywną opinię.  
Zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają jeszcze pytania dotyczące podejmowanej 
uchwały. Radni nie wnieśli żadnych dodatkowych uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /14 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 
 
e/ 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia 
maksymalnej wysokości pożyczek i poręczeń udzielonych przez Wójta Gminy 
Dębnica Kaszubska w 2007 roku  / za łącznik Nr 9 do protokołu/.  
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady  i uzyska ł pozytywną opinię.  
Zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają jeszcze pytania dotyczące podejmowanej 
uchwały. Radni nie wnieśli żadnych dodatkowych uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /14 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 
 
f/ 
 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego Rady 
Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie przyjęcia planu pracy 
Komisji Rolnictwa  / załącznik Nr 10 do protokołu/.  
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają  pytania dotyczące 
podejmowanej uchwały. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej prosi o ujecie w planie punktu „Uczestnictwo w 
pracach komisji przetargowych oraz kontrola przetargów”.  
Sekretarz Gminy uważa, że kontrole szkół powinny odbyć się w innym terminie. 

 



 8

Przewodniczący Rady uważa, że komisja zaplanowała zbyt dużo kontroli i nie 
wiadomo, czy zostaną one zrealizowane. Proponuje zrezygnować z kontroli Ośrodka 
Pomocy Społecznej. 
B. Rębas – Przewodniczący Komisji poinformował, że terminy kontroli szkół zostaną 
zmienione. Odnośnie zmniejszenia liczby kontroli poinformowa ł, że nie zostanie to 
uwzględnione. Chcą przeprowadzić wszystkie kontrole zgodnie z planem. 
Więcej uwag nie wniesiono.  
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły z 
uwzględnieniem wniesionych uwag . 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /14 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 
 
g/ 
 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego Rady 
Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie przyjęcia planów 
pracy pozostałych komisji   / załącznik Nr 11 do protokołu/.  
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają  pytania dotyczące 
podejmowanej uchwały. 
Wójt uważa, że w planie pracy Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju 
Gospodarczego powinna być także zawarta współpraca z Pomorską Izbą Rolniczą. 
Sekretarz Gminy prosi by określenie „ referatem rolnictwa” zastąpić „pracownikami „. 
L. Młyński – Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja uwzględnia zmiany. 
Więcej uwag nie wniesiono.  
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły z 
uwzględnieniem wniesionych uwag . 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /14 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 
 
h/ 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie zaopiniowania 
listy terenów obszaru Natura 2000  / za łącznik Nr 12 do protokołu/.  
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady  i uzyska ł pozytywną opinię.  
Zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają jeszcze pytania dotyczące podejmowanej 
uchwały.  
Radny P. Pałubicki poprosił ponownie Wójta o opinię w sprawie tej uchwały, gdyż ma 
mieszane uczucie. 
Wójt poinformował, że podtrzymuje swoje zdanie i twierdzi, że o przyrodę należy 
chronić dla naszych wnuków. My nie doceniamy tego co mamy, dopiero przyjezdni 
nam to uzmysławiają. Uważa, że mając na uwadze dobro przyrody warto 
zaryzykować. Wie, że niesie ona zaskoczenie, ale w jej podjęciu widzi wiele dobrego. 
Na terenie naszej gminy jest dużo nielegalnych wysypisk oraz dużo śmieci jest 
porzucanych przy samej drodze 210. O tym co można zbierać przekonują się dzieci 
szkolne, które uczestniczą w akcji sprzątania świata. Występuje także samowola w 
pozyskiwaniu piachu. Producenci ryb także niechętnie budują przepławki. 
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Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem, czy nie można z 
granic Parku wyłączyć terenów, gdzie znajdują się pokłady piachu. 
Wójt wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy nie można, gdyż te pokłady nie są 
zinwentaryzowane. Przed taką inwentaryzacją należałoby zrobić operat geologiczny, 
którego koszt jest znaczny i chyba takie wydawanie środków jest nieuzasadnione. 
Poinformował także, ze jest oferent, który chce wykupić pozostałe działki na „Osiedlu 
Północ” bez uzbrojenia. Ten temat będzie omawiany na komisjach. Wie, że temat 
żwiru jest ważnym tematem, ale na naszym terenie nie ma takich dzia łek gdzie 
można by było go pozyskiwać. 
Przewodniczący Rady uważa, że nie powinno być akcji „Sprzątanie świata”. 
E. Fryckowaska – Dyrektor Sz. P. w Dębnicy Kaszubskiej uważa, że pomysł jest 
dobry, ale z jego realizacja już jest gorzej. Bywało tak, że dzieci się napracowały, a 
worków ze śmieciami nikt nie zebrał.   
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta  /13 za, 1 przeciw/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 20 
 do protokołu. 
 
Ad 6 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz prosi ł o składanie interpelacji. 
Radni nie wnieśli żadnych interpelacji. 
 
Ad 7 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz prosi ł o składanie wniosków. 
  Radna I. Kiernicka prosi o rozwiązanie problemu drogi łączącej miejscowość Grabin 
z drogą krajową 210. Droga wraz z polami została sprzedana. Obecnie właściciel 
bardzo często straszy mieszkańców, że zamknie drogę. 
Radny B. Rębas prosi by wystąpić do ANR o zabezpieczenie pokryć eternitowych na 
byłych obiektach po PGR-ach. 
Radna J. Karaś zwraca się z pytaniem czy będzie realizowane przesuniecie zatoczki 
autobusowej przy sklepie Nr 1 w Dębnicy Kaszubskiej w stronę poczty. 
Radny M. Szumski prosi o szybką interwencję w sprawie naprawy nawierzchni drogi 
asfaltowej do Łabiszewa. 
Radna A. Łomża prosi o informacje dotyczące kroków podjętych w celu poprawy 
warunków mieszkaniowych rodziny Kwiecień z Motarzyna. Intencja szkoły w 
Niepogledziu nie było zabieranie dzieci tej rodzinie.  
Radny P. Pałubicki prosi o naprawę przystanku w Kotowie / wymiana pokrycia 
dachowego/, naprawę drogi z Kotowa do Motarzyna oraz zwrócenie się do zarządcy 
drogi 210 o przeprowadzenie wycinki krzewów przy ca łej jej przebiegu na terenie 
gminy. Prosi także Radnych Powiatu o zwrócenie się z apelem do Starosty o 
wyznaczenie miejsc parkingowych przy Starostwie dla interesantów, gdy ż obecnie 
wszystkie miejsca są zajmowane przez pracowników a interesanci muszą swoje 
samochody zostawiać kilka przecznic dalej. 
U. Wichniarek – Sołtys Wsi Dobieszewo prosi o zabezpieczenie osoby do 
prowadzenia świetlicy w tej miejscowości chociaż na ¼ etatu. W tej miejscowości jest 
75 dzieci w wieku do 12 lat. Jest lokal, który spe łnia rolę świetlicy, ale opieka nad tym 
lokalem musi być zapewniona.    
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Radna U. Frankowska ponownie porosi i wyznaczenie przejść dla pieszych w 
Dębnicy Kaszubskiej oraz uprzątnięcie pozostałości po ściętym drzewie przy 
przystanku PKS, przy biurowcu SPV.  
Radna J. Karaś zauważyła, że świetlica w Dobieszewie znajduje się w obiekcie 
prywatny. Do tej pory zajmowała się nią Pani, która była zatrudniona w ramach prac 
społeczno-użytecznych. Komisja Oświaty uważa, że świetlica jest tam potrzebna. 
Teren jest zaangażowany w działalność społeczną. Gmina ponosiła koszt wynajmu 
lokalu, była sporządzona umowa. 
Radny K. Olech stwierdził, że na ten rok gmina także podpisała umowę z 
właścicielem na udostępnienie pomieszczenia na świetlicę. Pomieszczenie jest 
wyposażone w podstawowy sprzęt, brakuje tylko opieki. 
Radny B. Rębas uważa, że w szkołach jest przerost pracowników administracyjnych. 
Utrzymanie takiej ilości pracowników dużo kosztuje budżet Gminy, uważa, że należy 
rozwiązać ten problem. Uważa, że należy rozważyć inny system obsługi. 
Radna I. Tkaczyszyn także prosi o zatrudnienie pracownika w świetlicy w szkole, 
który zajmował by się pracą z młodzieżą po zamknięciu szkoły w godzinach 
wieczornych. Najlepiej by był to pracownik GOK.  
Radny L. Młyński uważa, że każde Sołectwo chciało by pracownika do świetlicy z 
GOK. Uważa, że można założyć Stowarzyszenie wzorem miejscowości Jawory i 
samemu zająć się działalnością kulturalną.   
Radna I. Tkaczyszyn zauważyła, że miejscowość Jawory ma świetlicę środowiskową 
a w Gogolewie nie ma. Gdyby była osoba to Dyrektor Szkoły udostępnił by 
pomieszczenie na taką działalność. Chodzi o zabezpieczenie mienia szko ły.  
Przewodniczący Rady M. Adamowicz stwierdził, że gdyby był Dyrektorem Szkoły to 
nie zgodziłby się na prowadzenie w jej obiekcie świetlicy środowiskowej. 
 
Ad 8 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wójta o udzielenie 
odpowiedzi na zgłoszone wnioski. 
 
Wójt w odpowiedzi na wniosek Radnej Tkaczyszyn poinformowa ł, że wolałby we Wsi 
mieć Szkołę niż świetlicę. Inna ranga miejscowości.  
W nawiązaniu do wniosku Radnej Kiernickiej odnośnie drogi to przypomniał, że 
droga została sprzedana wraz z polami aktem notarialnym. Nikt nie przypuszcza ł, że 
nie została wydzielona. W tym przypadku są przekonywujące argumenty i uważa, że 
można to sprostować. 
Odnośnie wniosku Radnego Rębasa to poinformował, że jest inwentaryzacja pokryć 
eternitowych na terenie gminy. Eternit jak jest ca ły to nie szkodzi. Prosi o zgłaszanie 
faktów składowania płyt eternitowych.  Sołtysi otrzymali pisma z urzędu informujące o 
firmach, które zajmują się zbiórką i składowaniem eternitu. Obecnie jesteśmy w 
trakcie zebra wyborczych w sołectwach. Po ich zakończeniu ponownie wystosujemy 
takie pismo. 
W sprawie zgłoszonej przez Radą J. Karaś poinformował, że zarządcy dróg przy 
takich pracach od razu pytają się o środki na dokumentacje techniczną. Obecnie nie 
stać nas na zbędne wydatki. Będziemy strać się to wykonać w ramach współpracy 
przy planowanych modernizacjach bez nak ładów na dokumentację. 
Odnośnie rodziny Kwiecień poinformował, że ta rodzina mieszka wspólnie z Panią 
Lipińską, do tego mieszkania rodzina włamała się po pożarze. Były podejmowane 
kroki by tę rodzinę usunąć z tego mieszkania. Będę starał się by to Państwo 
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Kwiecień byli głównymi najemcami tego mieszkania. Po pożarze otrzymali dużą 
pomoc. Nie chcemy krzywdzić tej rodziny. Rozmawiałem z rodzicami Pana Kwietnia. 
Na temat tej rodziny wiele różnych opinii. Sprawę przekazałem do Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych celem zbadania sprawy. 
K. Szustak – Kierownik OPS poinformowała, że pracownicy Ośrodka z tą rodziną 
pracują od dawna. Był wcześniej złożony wniosek o skierowanie na leczenie, z 
chwilą podjęcia pracy przez Pana Kwietnia żona wycofała wniosek. Pismo jakie 
wpłynęło ze szkoły w Niepoględziu wprawiło nas w trwogę. Chcąc zapobiec tragedii 
wystąpiliśmy z pismem do sądu o wgląd w rodzinę. Zimny prysznic rodzicom się 
przyda, a sąd tak szybko nie zabiera dzieci. Rozpoczęto także od nowa procedury 
związane ze skierowaniem na leczenie odwykowe. 
 Wójt odnośnie wniosku radnego Szumskiego poinformowa ł, że droga do Łabiszewa 
biegnie przez łąki torfowe. Ciężki sprzęt, który jeździ tą drogą bardzo ją zniekształcił. 
Są uzgodnienia z Panem Ożarkiem, że jeżeli będzie sprzyjająca pogoda to będzie 
tam przeprowadzany remont. 
W odpowiedzi na wnioski Radnego Pałubickiego poinformował, że pokrycie na 
przystanku PKS w Kotowie zostanie zmienione. Odnośnie prac przy drodze 210 to 
ten temat będziemy z Zarządem Dróg Wojewódzkich powoli rozwiązywać. 
Odnośnie wniosku Pani Sołtys wsi w Dobieszewie poinformował, że postara się tam 
zatrudnić osobę w ramach prac interwencyjnych lub spo łeczno-użytecznych. Zależy 
nam by w takich placówkach zatrudniać osoby kompetentne. Przed podpisaniem 
umowy wszyscy deklarują chęć dobrej pracy, a po podpisaniu umowy bywa już 
gorzej z jakością. Będę się starał we wszystkich świetlicach wiejskich w takich 
formach zatrudnić pracowników. Odnośnie oświetlenia to był to temat wyborczy, 
obiecuje, że nie będzie tej praktyki stosował w swojej kadencji. Będzie starał się 
rozwiązywać ten temat sukcesywnie w miarę posiadanej dokumentacji i środków. 
Wie, że w tym zakresie jest wiele luk. 
W sprawach zgłoszonych przez Radna Frankowską poinformował, że sprawa przejść 
dla pieszych będzie załatwiana. Zdaje sobie sprawę, że nie rozwiążą one w całości 
tego problemu, ale w znaczny sposób przyczynią się do spowolnienia ruchu w samej 
Dębnicy Kaszubskiej. Odnośnie pozostałości po ściętym drzewie to postara się ten 
temat załatwić. 
W sprawie ograniczenia liczby pracowników obs ługi w szkołach to tego tematu sam 
nie jest w stanie załatwić, jednak sądzi, że wspólnie z Radą uda się ten temat 
rozwiązać. 
Odnośnie wniosku Radnej Tkaczyszyn poinformowa ł, że tak jak w innych 
miejscowościach będzie starał się rozwiązać problem zatrudnienia w tej 
miejscowości. Ma jednak obawy, czy szkoła może spełniać funkcję świetlicy, czy 
Pani Dyrektor wygospodaruje takie pomieszczenie. Szko ła w Gogolewie działa 
bardzo prężnie. 
Radna Tkaczyszyn twierdzi, że takie pomieszczenie można wygospodarować 
naprzeciwko sekretariatu.             
Pani U. Wichniarek – Sołtys Wsi Dobieszewa poinformowała, że skierowała do Rady 
pismo w sprawie rozmów z inwestorami w sprawie ustawienia firmy wiatrowej na jej 
polach. To pismo powinno być skierowane do Wójta Gminy a nie do Rady. 
Zapoznała Radnych z rozmowami jakie toczą z przedstawicielami tej firmy. Prosi by 
Urząd nie brał żadnych zaliczek od tej firmy, gdyż może się okazać, że to będzie dla 
nich dodatkowy koszt. Umowy wstępne były konsultowane z prawnikami. Wcześniej 
rozmowy były prowadzone z inną firmą, która obecnie się przekształciła. Jej zdaniem 

 



 12

jest to mało wiarygodna firma. Prosi by wstrzymać prace związane z wykonaniem 
planu zagospodarowania przestrzennego.  
  Przewodniczący Rady M. Adamowicz uważa, że sponsoring to nic złego. Jeżeli 
właściciel chce się w ten sposób zareklamować na naszym terenie to jest nawet 
wskazany. 
Radca Prawny uważa, że Pani Wichniarek chodzi o wstrzymanie wykonania uchwa ły 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego 
dla m. Dobieszewo do czasu wyjaśnienia całej sytuacji z inwestorem. Jednocześnie 
wyjaśniła, że prace urbanistyczne są długie i kosztowne. Przyjęta darowizna może 
być przeznaczona na wykonanie innego planu. Jednak Rada mo że mieć to na 
względzie i nie wykorzystywać tych środków. 
Wójt poinformował, że Gminie zależy na tych inwestycjach, jednak nie może nic robić 
bez zgody właścicieli terenów na których mają być wykonywane. 
Taka sama sytuacja może być z firmą Ibereolika, która chciała postawić fermę 
wiatrową na terenach należących do ANR. Oni także szukają innej lokalizacji, gdyż 
oferta jaką przedstawiła im Agencja Nieruchomości Rolnych jest dla nich jako 
inwestora niekorzystna.  
Stanisław Jank – Radny Rady Powiatu przeprosi ł za spóźnienie, następnie 
poinformował o pracach Rady Powiatu. Przekazał informację, że przyjęto budżet 
Powiatu na 2007 rok. Ponadto poinformowa ł, że w planie wydatków na 2007 r. nie 
ujęto środków na wykonanie dokumentacji technicznej drogi G łobino – 
Podkomorzyce, która jest ujęta do realizacji na 2007 w Wieloletnim Planie 
Inwestycyjnym. Prosi by w tej sprawie władze gminy, radni i sołtysi wystąpili z petycją 
do Starostwa oraz, że na terenie naszej gminy nie planuje się żadnych inwestycji. 
Ponadto prosi by na kamieniu Papierskim, który staną na trasie spływu kajakowego 
przy Nadleśnictwie Leśny Dwór umieścić dodatkowo napis „ Na pamiątkę pobytu w 
1964r. na naszym terenie” oraz dodatkowo krzyż kajakowy, gdyż to podnosi rangę 
tego miejsca. 
Prosi także by przy drodze 210 od Dębnicy Kaszubskiej do Słupska na przystanku 
PKS w Krzywaniu poszerzyć pobocze gdyż osoby oczekujące na autobus nie maja 
gdzie bezpiecznie oczekiwać.  
Radny B. Rębas uważa, że podjęta decyzja o nie przyznaniu środków na remont tej 
drogi to jest dyskryminacja naszej gminy. 
Wójt w sprawie remontu drogi G łobino – Podkomorzyce stwierdził, że pomaga się 
bogatym gminom, które stać na wkład własny. Poinformował, ze w tej sprawie 
zostanie skierowana petycja do Starostwa. Odnośnie sprawy szlaku Papierskiego to 
uważa, że jesteśmy chyba jedna z niewielu Gmin gdzie Papież postawił swoją stopę. 
Na pewno był w Niepoględziu. 
Radny S. Jank uważa, że w tej miejscowości musiał przebywać 3 dni., a została ta 
miejscowość całkowicie pominięta. Uważa, że należy ten wątek wyeksponować. 
Sekretarz Gminy zwróciła się z prośbą do Przewodniczącej Komisji Kultury, Oświaty, 
Sportu i Turystyki o zwołanie posiedzenia, gdyż chce omówić dwa projekty uchwał. 
Zastępca Wójta poinformował, że w styczniu odbyły się dwa spotkania z Zarządem 
Dróg Wojewódzkich w sprawie poprawy bezpieczeństwa uczestników ruchu na 
drodze 210.  Przedstawiliśmy nasze oczekiwania. Oczekujemy na ich decyzje w tym 
temacie. Wystąpiliśmy do Zarządu Dróg Powiatowych o ograniczenie prędkości i 
przewożonego tonażu, gdyż drogi nie są przystosowane do takich ciężarów. 
/ 1430- sesję opóścili Radny Pałubicki i Kuziak/ 
Przewodniczący rady stwierdził, że na drodze utwardzonej dopuszczalny jest 9 
tonowy nacisk na jedną oś, nie wie jak jest w przypadku innych dróg. 
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Wójt zauważył, że na drogach brak jest odwodnień. Po przejeździe ciężkich 
pojazdów robią się koleiny. Sądzi także, że wykonawcy zdejmują znaki ograniczające 
tonaż.   
Radny K. Olech zwrócił się z pytaniem w sprawie terminów rozpatrzenia protestów 
wyborczych, gdyż już dawno miną termin miesiąca i brak rozstrzygnięć w tej sprawie. 
Radca Prawny stwierdziła, że widocznie Sąd uznał termin 1 miesiąca jako termin 
instruktażowy. Tak jak w wielu przypadkach Sąd sobie a życie także sobie. 
Przewqodniczący rady poprosił o odpowiedź Wójta na interpelacje Radnego K. 
Olecha złożoną na ostatniej Sesji. 
Wójt poinformował, że w sprawie utworzenia Rady Sportu odby ły się dwa spotkania. 
Były uzgodnienia z Przewodniczącym Rady, że jej przewodniczącym będzie Radny 
Krzysztof Olech. Radny nie uczestniczył w żadnym spotkaniu i nie można go było 
wybrać. Nie wysyłaliśmy zaproszeń imiennych, tylko na stowarzyszenia sportowe 
działające na terenie gminy. Sądziłem, że temat klarowny i nie będzie żadnych 
trudności w tym temacie. 
Radny M. Mnich uważa, że Wójt powinien porozmawiać w tej sprawie z Radnym 
Olechem i wszystkie wątpliwości przeanalizować i wyjaśnić. 
Radny K. Olech stwierdził, że uważał, że skoro nie otrzymał odpowiedzi na 
interpelację to Wójt nie chce z nim w tej sprawie rozmawiać. Dopiero później 
dowiedział się, że były w tym temacie spotkania w Urzędzie Gminy. Był trochę 
zaskoczony faktem, że nikt go nie poinformował o takich spotkaniach, i nikt w tym 
temacie z nim nie rozmawiał. Dalej podtrzymuje stanowisko, że taka Rada powinna 
być powołana przy Wójcie. Uważa, że brak jest zarządzania w tak ważnej sprawie. 
Chce by taka Rada była organem pomocniczym Wójta. Prosi o spotkanie z Wójtem w 
sprawie przeanalizowania koncepcji powo łania Rady.  
Radna J. Karaś stwierdziła, że nie dziwi ją to, że Radny K. Olech poczuł się urażony, 
gdyż zna jego zaangażowanie w sprawach sportu. Pomija fakt, że nie zaproszono go 
do udziału w spotkaniach, ma jednak nadzieję, że więcej takich błędów nie będzie. 
Wójt stwierdził, że sądził, że Radny Olech będzie w spotkaniach uczestniczył jako 
delegat Klubu. Jest także za rozwojem sportu na terenie gminy, świadczy o tym 
chociażby fakt o dołożeniu środków w budżecie na 2007 rok na te działalność. 
Przeprosił za to, że nie wykazał się staranności w tym zagadnieniu.. 
 
Ad 9 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z prośbą o składanie 
materiałów w komplecie na sesję   przynajmniej 14 dni przed jej terminem. Powyższe 
uzasadnił tym, że Komisję muszą mieć czas na zapoznanie się z materiałami. Nie 
chce by Komisje były zwoływane w trybie pilnym. 
Skarbnik poinformował, że w przypadku zmian budżetowych jest to niemożliwe, gdyż 
te zmiany mogą następować z dnia na dzień. 
Wójt Gminy podziękował Radnym za zaangażowanie przy analizie budżetu na 2007 
rok.  
   
 Marian Adamowicz Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 1500 dokonał 
zamknięcia obrad sesji Rady Gminy po wyczerpaniu porządku obrad. 
 
Protokołowała:                                                                                                             Przewodnicz ący 
Teresa Kozdroń-Kołacka                                                                                                Rady Gminy  
                                                                                                                              / -/Marian Adamowicz 

 


